
Aprobat in sedinta Consiliului Local Rupea,  

azi data de ____________,cu amendamente/fara amendamente. 

 
 

 

PROCES VERBAL 

 

 

Încheiat azi, 16.02.2023, ora 15  în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local 

Rupea. 

  

 Presedinte de sedinta, d-nul Serban Ovidiu Ioan 

Se face prezenta consilierilor locali si sunt prezenti 13 consilieri din totalul de 14, 

lipseste d-nul Grusea Lucian. 

 

Este prezent  primarul orasului Rupea, d-nul Opris Alexandru. 

 

Sedinta este statutara si se pot adopta hotarari. 

 

Se supune la vot procesul verbal de la sedinta anterioara si se aproba in 

unanimitate de 13 voturi. 

 

 Se da citire la ordinea de zi, conform convocatorului: 

 
1. Proiect de hotărâre privind depunere jurământ consilier local ȘOANCĂ NICOLAE 

2. Proiect de hotărâre privind alegere Viceprimar. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobare PAAP 2023 

4. Proiect de hotărâre privind modificare excedent bugetar. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobare buget de venituri și cheltuieli UAT Orașul Rupea 

6. Proiect de hotărâre privind aprobare nomenclator stradal 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării componenței comisiilor de specialitate din 

cadrul Consiliului Local Rupea 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea rețelei școlare pentru anul școlar 2023-2024 

9. Proiect de hotărâre privind aprobare plan de acțiuni și lucrări de interes local 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea subvenționării de la bugetul local a meselor zilnice pentru 

preșcolari și antepreșcolari. 

11. Proiect de hotărâre privind aprobare deviz actualizat proiect spital. 

12. Proiect de hotărâre privind aprobare tarife salubrizare. 

13. Proiect de hotărâre privind eliminare taxă creșă. 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii în domeniul public al orașului a imobilului aflat 

în administrarea CNAS. 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită – teren – proiect CAV  



16. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unor protocoale de colaborare pentru proiectul 

HUB de servicii MMSS-SII MMS 

17. Proiect de hotărâre privind aprobare stat de funcții spital. 

18. Proiect de hotărâre privind desemnare consilier pentru evaluare secretar general. 

19. Diverse 

 

Se supune la vot ordinea de zi cu un punct suplimentar (amendament) si cu 

unanimitate de 13 voturi se aproba. 

 
1. Proiect de hotărâre privind depunere jurământ consilier local ȘOANCĂ NICOLAE 

 

 Se arata ca s-a primit de la Judecatoria Rupea sentinta cu privire la domnul consilier 

local Soanca Nicolae si se procedeaza la depunerea juramantului de catre acesta. 

 

2. Proiect de hotărâre privind alegere Viceprimar. 

 

 D-na secretar explica procedura prin care se alege viceprimarul orasului Rupea, in 

sensul ca se fac propuneri de catre consilieri, dupa care se tiparesc buletinele de vot cu 

numele acestora si se va proceda la vot, in cabina amenajat in sala de sedinta. Se va nota 

pe buletinul de vot in dreptul fiecarei propuneri cu DA si cu NU de catre fiecare consilier 

local. 

 Propuneri: 

- D-nul primar propune pe d-nul Cruceriu C-tin 

- D-nul Pascu Dorel Amos propune pe d-nul Micu Gheorghe 

Se verifica urna de vot dupa care se procedeaza la votare in cabina de vot, in ordinea 

de pe condica de prezenta. 

Se deschide urna de vot, se constata ca sunt 14 buletine de vot, dupa cum urmeaza: 

- Pentru d-nul Cruceriu Constantin sunt 12 buletine 

- Pentru d-nul Micu Gheorghe sunt 2 buletine. 

Se constata ca d-nul Cruceriu Constantin obtine un numar de 12 voturi si este ales 

viceprimar al orasului Rupea. 

 

3. Proiect de hotărâre privind aprobare PAAP 2023 

 

 Comisiile: urbanism, economica, invatamant si juridica dau avize favorabile in scris. 

Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de 14 voturi. 

 

4. Proiect de hotărâre privind modificare excedent bugetar. 

Comisiile: urbanism, economica, invatamant si juridica dau avize favorabile in scris. 



 

Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de 14 voturi. 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobare buget de venituri și cheltuieli UAT Orașul Rupea 

 

Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de 14 voturi. 

 

6. Proiect de hotărâre privind aprobare nomenclator stradal 

 

Comisiile: urbanism, juridica dau avize favorabile in scris. 

 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării componenței comisiilor de specialitate 

din cadrul Consiliului Local Rupea 

 

Comisiile: juridica dau avize favorabile in scris. 

 

D-nul Helwig Karl, poate facem ceva, va aduc aminte ca a fost ziua lui Mihai Eminescu 

etc, poate facem ceva activitati in acest sens. 

 

 Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba cu 14 voturi pentru. 

 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea rețelei școlare pentru anul școlar 2023-2024 

 

 Comisiile: invatamant, juridica, economica dau avize favorabile in scris. 

Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba cu 14 voturi pentru. 

 

9. Proiect de hotărâre privind aprobare plan de acțiuni și lucrări de interes local 

 

 Comisiile: economica, invatamant, juridica, urbanism dau avize favorabile in scris. 

 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea subvenționării de la bugetul local a meselor zilnice 

pentru preșcolari și antepreșcolari. 

 

 Comisiile: economica, invatamant, juridica dau avize favorabile in scris. 

 

 Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba cu 14 voturi pentru. 

 

 

11. Proiect de hotărâre privind aprobare deviz actualizat proiect spital. 

  



 Comisiile: economica, juridica dau avize favorabile in scris. 

 

 D-nul Helwig Karl, doresc sa intreb ce se intampla cu tomograful de la Spitalul orasenesc 

? pentru ca este si d-nul manager aici, d-nul Roman Bogdan – am depus documentatia pentru 

avizare si asteptam acest aviz. 

 D-nul primar – am vorbit si la Prefectura pentru urgentarea acestui aviz. 

 D-nul Helwig, in Studiul de fezabilitate sunt prinse niste termene clare, d-nul Roman, avem 

personal asteptam avizul. 

 

 Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba cu 14 voturi pentru. 

 

12. Proiect de hotărâre privind aprobare tarife salubrizare. 

 

Se fac propuneri pentru ca subventia sa fie in suma de 3 lei/ persoana fizica, doar la 

persoane fizice. 

 D-nul Primar: aduce la cunostinta consilierilor faptul ca daca se intarzie cu plata, Serviciul 

Public Rupea nu are un fond de rulment si va intra in faliment.  

 La Sfantu Gheorghe nu se poate duce gunoiul pentru ca au proiectul conditionat cu o clauza 

si pana in anul 2024 nu se poate duce acolo.  

 

 Comisiile: economica, juridica dau avize favorabile in scris. 

 

Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba cu 14 voturi pentru. 

 

13. Proiect de hotărâre privind eliminare taxă creșă. 

 

 Comisiile: invatamant, juridica si economica dau avize favorabile in scris. 

  

 Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba cu 14 voturi pentru. 

 

 

 14. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii în domeniul public al orașului a 

imobilului aflat în administrarea CNAS. 

 

 Comisiile: economica, juridica si urbanism dau avize favorabile in scris. 

 

  Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba cu 14 voturi pentru. 

 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită – teren – proiect CAV  

 



Comisiile: economica, juridica si urbanism dau avize favorabile in scris. 

 

  Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba cu 14 voturi pentru. 

 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unor protocoale de colaborare pentru 

proiectul HUB de servicii MMSS-SII MMS 

 

Comisiile: economica, juridica si urbanism dau avize favorabile in scris. 

 

  Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba cu 14 voturi pentru. 

 

17. Proiect de hotărâre privind aprobare stat de funcții spital. 

 

Comisiile: economica, juridica, invatamant si sanatate dau avize favorabile in scris. 

 

  Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba cu 14 voturi pentru. 

 

18. Proiect de hotărâre privind desemnare consilier pentru evaluare secretar general. 

 

Se fac urmatoarele propuneri: 

- d-nul Cocora Sebastian 

- d-nul Pascu Dorel Amos 

Se supune la vot propunerea si se aproba cu 14 voturi pentru. 

 

19.  Aprobare intrare (asocierea) a orasului Rupea in  Asociatia Directia pentru 

Monitorizarea si Protectia Animalelor 

 

Comisiile: economica, juridica, urbanism dau avize favorabile in scris. 

 

  Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba cu 14 voturi pentru. 

 

DIVERSE : 

D-na secretar Roman Ioana : va prezint Raportul semestrial privind Activitatea 

Asistentilor personali al persoanelor incadrate in gradul grav de handicap de la U.A.T. 

orasul Rupea, semestrul II -2022, Raportul de activitate al primarului orasului Rupea, pe 

anul 2022. 

D-na secretar reaminteste consilierilor locali despre obligatia acestora de a depune, 

fiecare, raportul de activitate pe anul 2022. 



D-nul Soanca, doresc sa va multumesc pentru incredere si doresc sa pot indeplini 

aceasta responsabilitate si va asigur de onestitatea si comportamentul meu, consider ca 

suntem reprezentantii oamenilor din acest oras. 

 

D-nul primar: o sa apara niste asociatii O.M.D. si in luna februarie va trebuii sa le 

constituim. 

 

D-nul Helwg Karl: sunt bucuros ca avem un viceprimar si ca sa nu se plictiseasca 

doresc sa va aduc aminte de parcarea de la Penny si Jisk, acolo sunt baltoace, o imagine 

foarte urata care nu ajuta orasul Rupea. 

Salut si sprijin initiativa de preluare a imobilului de la C.N.A.S.  

 

D-nul primar: acest loc este inchiriat celor de la Penyy iar acestia nu au obtinut toate 

avizele pentru amenajarea acestui loc, conform contractului de inchiriere. 

 

D-nul Cocora: doresc sa intreb daca sunt proiecte cu privire la digitalizare. 

 

D-nul primar: da sunt, si am aprobat in sedintele trecute. 

 

D-na Antal: doresc sis per sa reactivam biblioteca oraseneasca., acolo este poarta 

inchisa, trebuie sa amenajam un spatiu, sa avem o biblioteca, sa contribuim si noi, Sunt 

foarte multi analfabeti in orasul nostru. Sa avem un spatiu  ca sa avem o biblioteca. 

 

D-nul Primar: avem amenajat la Cresa si este functionala biblioteca. 

 

D-na Antal, atunci sa promovam. 

 

D-na Roman: aveam angajat, am facut activitati, a fost organizat: zilele cartii, cu 

implicarea elevilor din scoli. 

Asociatia Pensionarilor, au aranjat spatiul dar nu se justifica o persoana angajata 8 

ore/zi. 

D-nul primar: de exemplu am oferit diverse filme spre vizionare la Casa de Cultura 

dar nu este interes. 

 

D-na Antal: trebuie sa ne implicam mai mult in acest sens. 

D-nul Primar: suntem inscrisi la un proiect de digitalizare pentru biblioteca cu suma 

de 10000 euro, proiect judetean. 



D-nul Helwig: sa pastram traditia si sa ne implicam mai mult. 

 

D-nul Micu Gheorghe: avem inchiriat imobilul –platform la fosta piata, doresc sa 

intreb daca se achita chiria pentru ca am inteles ca au problem financiare. 

 

D-nul primar: da se achita chiria, au intarzieri de 1 luna dar achita, stiu ca au fost 

blocate locatiile ca nu au achitat curentul. 

 

D-nul Cruceriu C-tin: doresc sa va multumesc pentru alegerea facuta. 

 

 

Se declara sedinta inchisa. 

 

SECRETAR GENERAL U.A.T.               INTOCMIT, 

        CONSILIER JURIDIC, 

 Jr. Roman Ioana Madalina     Jr. Adrian Ilie Boriceanu 

 

 

 

 


